
Tanulmányi Bizottsági ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. november 8. (19:04-19:54)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Harangozó Pálma Tanulmányi Bizottság elnöke

2. Bárkányi Eszter Delegált koordinátor

3. Széchényi Ágnes Tanárképzési referens

4. Osztényi Dóra Tudományos referens

5. Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Tanulmányi Bizottság ülése 4 mandátummal határozatképes.
Harangozó Pálma javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot a Bizottság 4 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Beszámolók
2. Delegált képzés értékelése és visszajelzések
3. Egyebek

A Bizottság 4 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.
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1. Beszámolók

Osztényi Dóra beszámol arról, hogy elkészítette az átadás átvételi dokumentumot és
ott volt a delegált képzéseken, valamint az egyik vizsgaalkalmon. Részt vett a kari
Tanulmányi Bizottsági ülésen, ahol megbeszélték a kérelmeket. Ezek mellett meghirdette a
Tudományperspektíva és a Honorácior státusz pályázatot, valamint válaszolt a beérkezett
e-mailekre és segített a hallgatóknak a felmerülő kérdéseikben.

Bárkányi Eszter egyik feladata az intézeti és tanszéki delegálások voltak a félév elején.
Elmondja, hogy a beiratkozás során az Izu kártya osztáson részt vettek a delegáltak, valamint
lezajlottak a delegált képzések, és összesen 23 delegált képződött le. Megosztja még, hogy az
egyik frissen képződött tagot már be is delegálták a Egészségfejlesztési és Sporttudományi
Intézetbe. Ezek mellett folyamatosan zajlanak az Intézeti és Tanulmányi Bizottsági ülések.

Széchényi Ágnes megosztja, hogy ő októberben csatlakozott a Bizottsághoz. Azóta
részt vett egy Tanárképző Központos megbeszélésen, majd egy EHÖK Tanárképzési referens
ülésen. Elmondja még, hogy egy szaktársával együtt szervezett egy találkozót a testnevelő
tanár szakos hallgatóknak, ami november 16-án kerül megrendezésre.

Harangozó Pálma arról számol be, hogy sok hallgatói e-mailre válaszolt, például a
tárgyfelvétellel és a diákigazolvány igénylésével kapcsolatban. Kiemelt munkája volt, hogy a
Tudományos referens és a Tanárképzési referens pozíciókra megfelelő embereket találjon a
Bizottságba. Emellett részt vett a delegált képzéseken, valamint Széchényi Ágnessel elmentek
találkozni a Rapos Nórával. Elmondja még, hogy minden héten részt vesz az Elnökségi
üléseken. Megosztja a jelenlévőkkel, hogy sok hallgatónak alig van elég tárgya, ezért kért
arról egy adatbázist, hogy az alapképzésben részt vevő pszichológia hallgatóknak hány
kreditje van. A kari Tanulmányi Bizottsági ülésen is felmerült a klinikai előadás, ezért
jelenleg főleg ezzel foglalkozik.

2. Delegált képzés értékelése és visszajelzések

Két delegált képzés feedbackjét még nem olvasták el közösen, ezért most elolvassák és
megbeszélik, hogy miken lehetne változtatni a képzésekben. A továbbiakban megvitatják a
felmerülő ötleteket és Harangozó Pálma jegyzetet készít róla.

Osztényi Dóri megosztja a jelenlévőkkel, hogy nagyon élvezte a képzéseket és tetszett
neki, hogy látta összekovácsolódni a csapatot. Elmondja még, hogy volt egy alkalom amikor
szerinte kevés volt a tanulmányi rész és sok a pályázati, emiatt ott fel lehetne cserélni egy
blokkot, illetve a végén plusz időt lehetne hagyni a kérdéseknek.
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Bárkányi Eszter beszámol arról, hogy nagyon élvezte a képzéseket és sokkal
felszabadultabb volt, mint tavaly. Emellett tetszett neki, hogy a jelentkezők nyitottak és
pozitívak voltak és szerinte az idősebbek húzták a fiatalabbakat. Tartott attól, hogy sokan
vannak, de ebből végül nem volt baj.

Harangozó Pálma kérdezi, hogy a feladatokat milyen volt megtartani. Bárkányi Eszter
azt válaszolja, hogy ő a rapid randit hosszúnak érezte, de a feedbackek alapján a résztvevők
nagyon élvezték. Harangozó Pálma azt mondja, hogy a kérvényes feladat jó volt és megosztja
még, hogy a harmadik képzésnél azt érezte, hogy volt két hasonló feladat, szóval ő az egyiket
áttenné egy másik alkalomra.

Harangozó Pálma azt mondja Bárkányi Eszternek, hogy szerinte segítség lenne a
jövőbeli Elnöknek és a Delegált koordinátornak, ha csinálnának az átadás átvételihez egy
kiegészítést amiben leírják hogy pontosan milyen munka leosztás az ideális közöttük a
delegált képzéseket illetően.

3.Egyebek

Széchényi Ágnes beszámol arról, hogy felkeresték többen is azzal kapcsolatban, hogy
másodszor vettek fel tárgyat és még nem kaptak üzenetet az ezzel járó fizetésről. Harangozó
Pálma biztosítja róla, hogy ez nem gond, általában erre később szokott sor kerülni.

Harangozó Pálma arról számol be, hogy jövő héten hétfőn Tanulmányi Bizottsági ülés
lesz, amire jelezni kell a részvételt. Széchényi Ágnes azt mondja, hogy ő nem tud majd rajta
részt venni, és Harangozó Pálma sem.

Harangozó Pálma megosztja a Bizottsági tagokkal, hogy a szavazások elindultak, és
lesz majd egy Alakuló Küldöttgyűlés, amihez kell majd nekik írni egy beszámolót. Felhívja a
figyelmet arra, hogy ahol tisztségváltás történt, ott az előddel kommunikáljanak a Bizottsági
tagok.

Nem érkezett több bejelentés, így Harangozó Pálma az ülést 19:54 perckor lezárja.

Budapest, 2023. november 8.

Harangozó Pálma Demetrovics Hanna
elnök elnök

Tanulmányi Bizottság Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK ELTE PPK HÖK
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